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R O M A N I A 
JUDEŢUL TIMIŞ 
CONSILIUL JUDEŢEAN 
 

PROCES VERBAL  
încheiat în  şedinţa extraordinară a  

Consiliului Judeţean Timiş din 6 iunie  2014 
 

Domnul preşedinte Titu Bojin 
Doamnelor şi domnilor, 
Declar deschisă şedinţa extraordinară a Consiliului judeţean Timiş şi vă anunţ 

că la şedinţa sunt prezenţi un număr de 36 consilieri judeţeni din totalul de 36 
consilieri judeţeni în funcţie.  

Şedinţa a fost convocată la solicitarea unui număr de 17 consilieri judeţeni care 
solicita schimbarea din funcţia de vicepreşedinte a domnului Marian – Constantin 
Vasile si alegerea altui vicepreşedinte al Consiliului Judetean Timis prin Dispoziţia nr. 
214/04.06.2014 şi a fost adusă la cunoştinţă publică prin publicarea pe site-ul propriu 
şi comunicare către mass-media. 

La şedinţă participă, în calitate de invitaţi, şefi de compartimente şi specialişti 
din aparatul propriu, conducătorii unor instituţii şi servicii publice de sub autoritatea 
consiliului judeţean, precum şi reprezentanţii mass-media.  

 
Vă  prezint ordinea de zi a şedinţei  

 
1. Aprobarea   eliberării   din   funcţia   de    vicepreşedinte al Consiliului 

Judetean Timis  a  domnului Marian-Constantin Vasile. 
2. Aprobarea alegerii unui vicepreşedinte al Consiliului Judetean Timis. 

 
Dacă sunt și alte propuneri pentru ordinea de zi. 
 
Domnul vicepreşedinte Marian Vasile 
Domnule preşedinte, stimaţi colegi, înainte de a trece la vot pentru ordinea de zi 

aş vrea să spun câteva cuvinte. 
 

Domnul președinte Titu Bojin 
Nu, vă rog să faceţi propuneri pentru ordinea de zi dacă aveţi. Dacă nu, 

supunem la vot ordinea de zi după care vă dau cuvântul.  
 

Domnul vicepreşedinte Marian Vasile 
Da, dar cu permisiunea dumneavoastră aş dori să spun înainte câteva cuvinte.  

 
Domnul președinte Titu Bojin 
Da, dar şi eu doresc să supun la vot ordinea de zi după care trecem la discuţii.  

 
Domnul vicepreşedinte Marian Vasile 
Poate în urma discursului meu şi a răspunsului pe care mi-l daţi la întrebarea 

pe care doresc să vi-o adresez nu mai e nevoie aprobarea proiectelor înscrise pe 
ordinea de zi. 

 
 
 



 2 

 
Domnul președinte Titu Bojin 
Nu vom trece la aprobarea proiectelor înainte de a vă da cuvântul. Votăm 

ordinea de zi apoi oricine doreşte poate  să ia cuvântul . Deci, vă întreb din nou, aveţi 
propunere suplimentară pentru ordinea de zi sau supunem la vot ordinea de zi aşa 
cum a fost prezentată? 

 
Domnul vicepreşedinte Marian Vasile 
Da, dar poate în urma discuţiilor va rezulta o propunere pentru ordinea de zi. 

De aceea vă rog să-mi permiteţi să iau cuvântul.  
 

 Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
 Domnule preşedinte vă rog să-l lăsaţi pe domnul vicepreşedinte să ia cuvântul 
pentru că nu vom vota ordinea de zi.  

 
Domnul președinte Titu Bojin 

 Domnule Tiberiu Lelescu vă rog să respectăm regulamentul şi să nu ne facem 
de râs cu astfel de discuţii în faţa presei şi a invitaţiilor. Sunt de acord să ia cuvântul 
doar dacă are propuneri pentru ordinea de zi. Dacă nu are nici o propunere atunci 
supunem la vot ordinea de zi şi apoi putem trece la discuţii.  
 
 Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
 Domnule preşedinte vă rog să-l lăsaţi să vorbească.  
 

Domnul președinte Titu Bojin 
 Şi eu vă rog domnule Lelescu să nu fiţi avocatul nimănui. Aveţi propuneri pentru 
ordinea de zi vă rog să le spuneţi.  
 

Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
 Domnule preşedinte, în aceste condiţii vă rog să-mi permiteţi să spun câteva 
cuvinte. 
 

Domnul președinte Titu Bojin 
  Tiberiu Lelescu aveţi permisiunea doar dacă aveţi propuneri pentru ordinea de 
zi.  Toţi ştiţi că potrivit regulamentului la şedinţele extraordinare nu există punct 
„Întrebări, interpelări. Diverse” .  Aşa că aprobăm ordinea de zi şi trecem mai departe 
la dezbaterea şi aprobarea proiectelor înscrise pe ordinea de zi.  
 
 Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
 Atunci nici ordinea de zi nu se votează. Domnule secretar, se votează ordinea 
de zi în aceste condiţii? 

 
Domnul președinte Titu Bojin 

 Da, ordinea de zi se aprobă. Există două puncte înscrise pe ordinea de zi, 
respectiv două proiecte de hotărâre, şi este nevoie de aprobarea plenului pentru a fi 
supuse dezbaterii şi aprobării plenului consiliului judeţean.  
 
 Domnul Dănuţ Ardelean – secretar al judeţului Timiş 
 Da, se aprobă ordinea de zi. La orice şedinţă este nevoie de aprobarea ordini 
de zi.  
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Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
 Sunt două noţiuni: votează şi aprobă.  
 

Domnul Dănuţ Ardelean – secretar al judeţului Timiş 
Da pentru că pentru aprobare este nevoie de vot. 

 
Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 

 Nu înţeleg. Ce este asta? 
 
 Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Ordinea de zi se aprobă prin votul plenului consiliului judeţean.  
 

Domnul vicepreşedinte Marian Vasile 
 Domnule preşedinte este dreptul dumneavoastră de a nu ne da permisiunea să 
spunem câteva cuvinte înainte de a trece la vot.  
 

Domnul preşedinte Titu Bojin 
Vă promit că veţi avea cuvântul imediat după ce aprobăm ordinea de zi.  
 
Domnul vicepreşedinte Marian Vasile 

 Mi-ar fi plăcut să mă lăsaţi să termin măcar această frază.  Aşa cum am spus 
mă aşteptam să îmi luaţi dreptul de a spune câteva cuvinte înainte de a supune la vot 
ordinea de zi . Probabil că unii dintre noi nu vor vota ordinea de zi apoi sper să 
primesc dreptul de a lua cuvântul.  
 

Domnul preşedinte Titu Bojin 
Supun la vot ordinea de zi.  

 Consiliul Judeţean Timiş a aprobat ordinea de zi cu 20  voturi „pentru” din 
partea doamnelor/domnilor Titu Bojin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor, Daviţoiu 
Ion, Demea Dorel, Dobra Călin, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Petre, 
Marinconi – Marcu Flavia, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, Pau Adrian, Plavoşin Deian, 
Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Zanfir 
Florian şi 2 voturi împotrivă din partea domnului Popescu Marin şi a doamnei Rus 
Georgeta.  
 
 Întrucât ordinea de zi a fost aprobată, trecem la dezbaterea şi aprobarea 
proiectelor de hotărâre înscrise pe ordinea de zi. 
 

Punctul 1 – Aprobarea   eliberării   din   funcţia   de    vicepreşedinte al 
Consiliului Judetean Timis  a  domnului Marian Constantin Vasile. 
 
 Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Dacă sunt discuţii? 
 
 Domnul vicepreşedinte Marian Vasile  
 Dragi colegi, a venit un moment pe care sincer vă spun că îl prevedeam de mult 
având în vedere anumite tendinţe pe care le-am observat de-a lungul timpului la 
colegii din PSD. Spun colegi pentru că suntem parte aceluiaşi consiliu judeţean.  
 Totodată nu cred că ceea ce se  întâmplă  este mare lucru. Se pot întâmpla şi 
alte lucruri mai bune şi mai rele.  De asemenea, prevăd că într-un viitor nu prea 
îndepărtat se va produce o altă schimbare politică la nivel naţional şi judeţean. Vă rog 
să-mi permiteţi să fac această previziune a celor ce se vor întâmpla. Vreau să vă spun 
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că, având în vedere cele ce s-au discutat astăzi că sunt cu atât mai motivat pentru a 
forma o construcţie solidă pentru anul 2016 care cu permisiunea şi cu sprijinul unei 
majorităţi mă vor avea şi pe mine ca protagonist.  
 Este interesantă această lipsă de fair play şi de atitudine de gentelman  şi cred 
că această convocare a plenului s-a făcut cu multă înverşunare în lipsa mea şi a 
domnului Nicolae Robu, amândoi fiind plecaţi în străinătate în interes de serviciu.  
Totodată observ că unica preocupare a acestui plen este demiterea mea din funcţia 
de vicepreşedinte al consiliului judeţean.  Nu contează, mergem mai departe, viaţa 
este frumoasă, trebuie trăită şi toate lucrurile pe care le facem sunt pentru comunitate.  
 Indiferent de ce se întâmplă astăzi ţin să vă informez că am prezentat presei şi 
colegilor consilieri judeţeni un raport de activitate şi cred că am fost foarte activ în 
această perioadă. Sunt anumite iniţiative vizionare pe care le-am avut şi rezultatele 
obţinute în toate domeniile sunt concrete. În raport există 12 capitole în care este 
prezentată succint toată activitatea desfăşurată până în prezent. De asemenea vă 
informez că sunt multe proiecte în derulare, dintre care cel mai important este 
proiectul pentru realizarea Centrului Multifuncţional pentru legume –fructe în valoare 
de 18 milioane de euro.   
 Cam atât am vrut să vă spun. Rog pe toţi cei prezenţi aici să mediteze asupra 
viitorului. Totodată vă informez că voi rămâne în anumite funcţii, cum ar fi cea de 
preşedinte în Comisia economica şi de dezvoltare regională în Adunarea Regiunilor 
Europene, înfiinţată în 1985 cu 230 de regiuni din Europa. Aceasta este o funcţie 
aleasă, însă spre final îmi dau seama că implicarea mea de până acum nu a prea 
contat. Practic observ că există raţiuni pur politice pentru ceea ce se întâmplă şi din 
câte am auzit există şi interese personale, dar şi interese conjuncturale care probabil 
că vor fi demontate într-un timp foarte scurt.  
 Vă asigur că voi rămâne acelaşi tip optimist, pozitiv. Indiferent de ce se 
întâmplă astăzi în urma votului voi lucra pentru comunitate, îmi voi asuma poziţia în 
opoziţie într-un sens constructiv  dar în toată pleninătatea acestei noi perspective, aşa 
cum este normal.  
 Cred, de asemenea că PNL îşi va aduce un aport pozitiv la toată construcţia 
pentru judeţul nostru, iar în final doresc să urez succes tuturor celor prezenţi şi nu în 
ultimul rând celor care vor fi în noua conducere pentru că vor avea nevoie. Vă 
mulţumesc! 
 
 Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
 Constat că conducerea PSD, respectiv domnul Ponta nu v-a uns ca baron şi 
observ că faceţi tot posibilul să obţineţi această titulatură. Vă completează bine CV-ul 
şi  după  secretar general de partid  tânjiţi după titlul de baron.  Domnule preşedinte aţi 
preluat un judeţ performant şi l-aţi făcut praf în doi ani de zile. Vă ascundeţi impotenţa 
funcţională şi politică în spatele acestui circ. Nu aveţi concret nici un proiect pentru 
judeţul Timiş şi faceţi doar circ, iar noi nu vom participa la acest circ. Din acest motiv, 
domnilor colegi vă rog vă ridicaţi şi să părăsiţi sala.  
 
 Domnul vicepreşedinte Marian Vasile 
 Înainte de a părăsi sala, cu permisiunea dumneavoastră, solicit domnului 
preşedinte să ne spună motivul pentru care se întâmplă acum astfel de lucruri. Care 
este motivarea a ceea ce se întâmplă domnule preşedinte? 
 
 Domnul președinte Titu Bojin 
 Observ că cei din PDL s-au ridicat și părăsesc ședința. Le mulţumesc și le 
doresc o zi frumoasă şi sper ca până luni să vină cu noi proiecte.  
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 Domnul consilier județean Liviu Cocean 
 La fel ca și pe colegul meu, domnul vicepreședinte Marian Vasile, mă 
interesează motivaţia dumneavoastră pentru ceea ce se întâmplă astăzi şi aş vrea să 
îmi spuneţi dacă acceptaţi ca acest lucru să se întâmple astăzi după ce am lucrat 
atâta timp împreună şi aţi colaborat, zic eu destul de bine cu domnul Marian Vasile.  
 Consideraţi că nu a muncit destul sau că nu a participat la anumite lucruri mai 
puţin caracteristice onoraţilor colegi şi pe care el nu a putut să le facă.  Întrebarea mea 
către dumneavoastră este: nu vă simţiţi de astăzi puţin mai singur?  
 Noi grupul consilierilor PNL am fost mereu alături de dumneavoastră chiar dacă 
uneori ne-aţi luat la preţ de matineu şi ca votanţi de serviciu. Vă asigurăm că de-acum 
vom face opoziţie constructivă pentru judeţul Timiş şi vom fi foarte atenţi la acele 
proiecte care vor fi sub semnul întrebării şi cu siguranţă vom găsi destule elemente în 
acest sens.  
 Eu v-am întrebat dacă vă simţiţi suficient de singur pentru că din postura unui 
om care la alegerile locale, unde am fost împreună pe listele USL şi am coordonat 
activitatea a 20 de organizaţii pe colegiul 10, nu mai vorbesc  de organizaţiile de 
tineret PNL din judeţul Timiş, care şi-au adus votul împreună cu mine pentru a-mi 
câştiga mandatul şi pentru a vă ajuta şi pe dumneavoastră să vă câştigaţi mandatul de 
preşedinte. Cu tot respectul nu aş putea spune acelaşi lucru şi despre colegii 
dumneavoastră din PSD. Pot să vă demonstrez că sunt lideri PSD care nu au tras aşa 
cum am tras noi pentru obţinerea voturilor şi care nu v-au fost aşa loiali ca şi noi.  
 Din acest motiv vă urez mult succes cât timp sunteţi la putere dar vă spun că vă 
veţi simţi şi veţi fi mult mai singur ca preşedinte de-acum înainte.  
 
 Domnul vicepreşedinte Marian Vasile 
 Eu insist să primesc un răspuns la întrebarea mea, respectiv care este 
motivarea dumneavoastră domnule preşedinte pentru ceea ce se întâmplă astăzi şi vă 
rog să-mi răspundeţi.  
 
 Domnul preşedinte Titu Bojin 

Dacă mai sunt şi alte discuţii? Dacă nu, trecem la dezbaterea punctului 1 
înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului secretar să ne explice modalitatea 
de vot.  
 
  Domnul vicepreşedinte Marian Vasile 
 Dacă nu primim răspuns la întrebarea mea atunci consider şedinţa 
neîntemeiată şi rog colegii să ne retragem.  
 

Domnul preşedinte Titu Bojin 
Vă informez că va trebui sa aprobăm modalitatea de votare pentru eliberarea 

din funcţie a vicepreşedintelui. Astfel vă propun ca în buletinul de vot să fie trecută 
întrebarea „sunteţi de acord cu eliberarea din funcţia de vicepreşedinte al Consiliului 
Judetean Timis a domnului Marian – Constantin Vasile ?”, iar mai jos în căsuţe va fi 
înscrisă varianta de vot, respectiv DA pentru, NU împotriva, si abţinere, fiecare 
consilier judeţean urmând să-şi exprime votul prin aplicarea unui X in căsuţa care 
corespunde opţiuni fiecăruia. Votul este secret si se desfăşoară in cabinele special 
amenajate aflate pe hol. După exprimarea opţiunii buletinul de vot se împătureşte şi se 
depune în urna.   

Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot modalitatea de schimbare si eliberare din funcţie a 

vicepreşedintelui Consiliului Judeţean Timiş domnul Marian – Constantin Vasile. 
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In continuare, vă invit să ridicaţi buletinele de vot şi să vă exprimaţi opţiunile. 
 

 Consiliul Judeţean Timiş a aprobat modalitatea de schimbare si eliberare din 
funcţie a vicepreşedintelui  cu 20  voturi „pentru” din partea doamnelor/domnilor Titu 
Bojin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor, Daviţoiu Ion, Demea Dorel, Dobra Călin, 
Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Petre, Marinconi – Marcu Flavia, Mihoc 
Marcel, Negoiţă Adrian, Pau Adrian, Plavoşin Deian, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, 
Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Zanfir Florian 
 
 Modalitatea de vot a fost aprobată. În continuare îl invit pe domnul secretar să 
vă explice tehnica de vot.  
 
 Domnul Dănuţ Ardelean – secretar al judeţului Timiş 
 Mulţumesc domnule preşedinte. Se va vota pe un buletin de vot care va fi 
înmânat fiecărui consilier judeţean de către colegii care se află în faţa cabinelor de vot 
aflate pe hol. Buletinele de vot conţin, aşa cum a precizat şi domnul preşedinte, 
întrebarea la care dumneavoastră veţi răspunde prin aplicarea unui X în dreptul 
căsuţei care corespunde opţiunii dumneavoastră, după care buletinul se împătureşte 
şi se introduce în urna de vot ce va fi sigilată în prezenţa Comisiei de validare.  
 Întrucât în componenţa Comisiei de validare făcea parte domnul Alain Rus, 
Negoiţă Adrian, Zanfir Florian, Daviţoiu Ion şi Bologa Gheorghe, iar acum sunt 
prezenţi doar Negoiţă Adrian, Zanfir Florian şi Daviţoiu Ion consider că este întrunit 
numărul de membri şi comisia de validare poate să îşi desfăşoare activitatea.  
 
 Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Deci avem 3 membri ai Comisiei de validare dintre care unul este preşedintele 
acestei comisii. Prin urmare vă rog să ridicaţi buletinele de vot şi să vă exprimaţi 
opţiunea, iar Comisia de validare va număra voturile la final şi va încheia procesul 
verbal.  

Procedura de vot s-a încheiat,  rog preşedintele Comisiei de validare să dea 
citire procesului – verbal încheiat după numărarea voturilor.  
  
 Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
 În continuare voi da citire procesului verbal, astfel:  
 

PROCES -VERBAL 
privind propunerea de eliberare din funcţia de Vicepreşedinte al Consiliului 

Judetean Timis  a domnului Marian - Constantin Vasile 
 
     Comisia de validare în componenţa prevăzută de Hotărârea nr. 76/2012 a 
Consiliului Judetean Timis a procedat la examinarea legalităţii şi numărării voturilor 
secrete exprimate de către consilierii judeţeni, constatând următoarele: 
    ~ Număr consilieri judeţeni prezenţi la şedinţa - 37       
    ~ Număr consilieri judeţeni care au votat  - 20                     
            Din care:     
                    ~ Total voturi valabile    - 20                                 
                    ~ Total voturi anulate    - 17                                   
    ~ Total voturi DA pentru schimbarea  
        vicepreşedintelui Marian - Constantin Vasile - 20        
    ~ Total voturi NU împotriva schimbării  
       vicepreşedintelui Marian - Constantin Vasile  - 0      
    ~ Total abţineri       - 0                                        
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In consecinţă, având in vedere voturile exprimate si faptul ca pentru 
schimbarea, respectiv eliberarea din funcţia de Vicepreşedinte al Consiliului Judetean 
Timis este nevoie de votul majorităţii consilierilor judeţeni in funcţie - conform art. 101 
alin. 3 din Legea nr. 215/2001 a Administraţiei Publice Locale – Comisia de Validare 
constată că domnul Marian - Constantin Vasile a fost eliberat din funcţia de 
Vicepreşedinte al Consiliului Judetean Timis.  
                        

Semnează membrii Comisiei de validare. Încheiat azi 06.06.2014  în Timişoara. 
  
 Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Mulţumesc domnului  preşedinte şi tuturor colegilor care şi-au exprimat votul şi 
vă propun să trecem la dezbaterea următorului punct înscris pe ordinea de zi.  
 
 Punctul nr. 2 - Aprobarea alegerii unui vicepreşedinte al Consiliului 
Judetean Timis. 
 
 Domnul preşedinte Titu Bojin 

Vă informez că, înainte de a propune candidaţi pentru funcţia de 
vicepreşedinte, trebuie să aprobăm modalitatea de alegere şi vot. Astfel vă propun ca 
în buletinul de vot să fie trecuţi toţi candidaţii, în dreptul fiecăruia să fie trecute căsuţe 
în care va fi înscrisa varianta de vot, respectiv DA pentru, NU împotriva, şi abţinere, 
fiecare consilier judeţean urmând sa-si exprime votul prin aplicarea unui X în căsuţa 
care corespunde opţiuni fiecăruia. Votul este secret şi se desfăşoară in cabinele 
special amenajate aflate pe hol. După exprimarea opţiunii buletinul de vot se 
împătureşte şi se depune în urnă   

Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot modalitatea de alegere a vicepreşedintelui. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat modalitatea de vot pentru alegerea 

vicepreşedintelui cu 20 voturi „pentru” din partea doamnelor/domnilor Titu Bojin, 
Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor, Daviţoiu Ion, Demea Dorel, Dobra Călin, 
Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Petre, Marinconi – Marcu Flavia, Mihoc 
Marcel, Negoiţă Adrian, Pau Adrian, Plavoşin Deian, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, 
Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Zanfir Florian 

In continuare, vă rog sa faceţi propuneri pentru funcţia de vicepreşedinte al 
Consiliului Judetean Timis. 

 
Domnul consilier judeţean Juravle Petru 
Propunerea grupului PP-DD pentru funcţia de vicepreşedinte al Consiliului 

Judeţean Timiş este domnul Zanfir Florian.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Dacă mai sunt şi alte propuneri? Dacă nu, dau cuvântul domnului consilier 

judeţean Zanfir Florian  pentru a ne spune  dacă acceptă sau nu să candideze pentru 
funcţia de vicepreşedinte. 

 
Domnul consilier judeţean Zanfir Florian 
Da sunt de acord. Din discuţiile purtate aceasta este şi propunerea  partidului  

şi accept  funcţia de vicepreşedinte. 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
În continuare, vă invit să ridicaţi buletinele de vot şi să vă exprimaţi opţiunile de 

vot, însă înainte de a face acest lucru vă propun ca în locul domnului Zanfir Florian, 
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care face parte din Comisia de validare, grupul PP-DD să facă o nouă propunere 
astfel încât să nu existe discuţii.  

Sper  să fiţi de acord cu această propunere pe care o vom trece ca punct pe 
ordinea de zi pentru că nu vrem să existe probleme din acest punct de vedere 

Nu aveam de unde să ştim că grupul PNL şi PD-L vor părăsi sala şi nici că 
domnul Florian Zanfir va fi propus pentru funcţia de vicepreşedinte. Pentru a nu există 
discuţii că se află în conflict şi le mulţumesc cu această ocazie colegilor care ne-au 
avertizat prin intermediul presei că domnul Zamfir Florian ar putea fi incompatibil cu 
funcţia de vicepreşedinte atâta timp cât este membru în Comisia de validare. Iată cum 
ne ajută opoziţia pentru a putea merge mai departe şi le mulţumesc pentru acest 
lucru.  

La finalul şedinţei voi spune care este motivarea acestor mişcări din punct de 
vedere politic la nivelul judeţului Timiş. Nu am vrut să fac nici un fel de comentariu 
înainte pentru a nu lăsa loc la interpretări care ar putea apărea fie că vrem sau nu 
acest lucru.  

Sunt preşedintele consiliului judeţean şi este de datoria mea să-i iubesc pe cei 
care au părăsit sala. Un tată bun chiar dacă îşi mai pedepseşte uneori copii totuşi îi 
primeşte înapoi şi sunt convins că aceştia vor face ce au promis celor care i-au ales.  

Revin şi supun la vot completare a ordini de zi cu propunerea de schimbare a 
domnului Zanfir Florian din Comisia de validare.  

Consiliul Judeţean Timiş a aprobat completarea ordinii de zi cu 20 voturi 
„pentru” din partea doamnelor/domnilor Titu Bojin, Crăciunescu Gabriela, Crişan 
Teodor, Daviţoiu Ion, Demea Dorel, Dobra Călin, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, 
Lăzureanu Petre, Marinconi – Marcu Flavia, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, Pau 
Adrian, Plavoşin Deian, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, 
Szatmari Ştefan, Zanfir Florian 

Rog grupul PP-DD să facă o altă propunere.  
 
Domnul consilier judeţean Demea Dorel 
Propunerea noastră pentru  desemnarea unui membru PP-DD în Comisia de 

validare este domnul Juravle Petru.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Dacă mai sunt şi alte propuneri? Dacă nu, supun la vot propunerea prin care, 

începând cu această dată domnul Juravle Petru va fi membru în Comisia de validare 
în locul domnului Zanfir Florian. 

Consiliul Judeţean Timiş a aprobat propunerea cu 20 voturi „pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Titu Bojin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor, Daviţoiu Ion, 
Demea Dorel, Dobra Călin, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Petre, 
Marinconi – Marcu Flavia, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, Pau Adrian, Plavoşin Deian, 
Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Zanfir 
Florian 

În aceste condiţii rog Comisia de validare să urmărească procedura de vot, iar 
după votare să  numere voturile şi să întocmească procesul verbal. 

Rog secretarul judeţului Timiş – domnul Dan Ardelean să facă precizările legate 
de buletinele de vot.  

 
Domnul Dănuţ Ardelean – secretar al judeţului Timiş  
Se va vota pe un buletin de vot pe care îl puteţi găsi la colegii ce se află lângă 

urnele de vot. În buletinul de vot veţi găsi întrebarea : „Sunteţi de acord cu alegerea 
domnului Zanfir Florian în funcţia de vicepreşedinte al Consiliului Judeţean Timiş?”. 
Opţiunile sunt  Da – pentru, NU – împotrivă, Abţinere. Rugămintea mea este ca după 
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exprimarea opţiunii să împăturiţi buletinul de vot şi să-l introduceţi în urna ce va fi 
sigilată şi predată Comisiei de validare pentru numărarea voturilor.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Dacă aveţi alte discuţii? Dacă nu, vă invit să vă exprimaţi votul.  
Procedura de vot s-a încheiat, rog preşedintele Comisiei de validare să dea 

citire procesului verbal cu rezultatele votului privind alegerea  vicepreşedintelui.  
 
 Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă – preşedintele Comisiei de 
validare 

 În urma numărării voturilor s-a întocmit următorul proces verbal căruia îi 
voi da citire, astfel:  
 

PROCES -VERBAL 
privind rezultatele alegerilor pentru funcţia de vicepreşedinte 

 al Consiliului Judetean Timis  
 Comisia de validare legal constituită în componenţa prevăzută de Hotărârea nr. 

76/2012 a Consiliului Judetean Timis a procedat la examinarea legalităţii si numărării 
voturilor secrete exprimate de către consilierii judeţeni pentru alegerea 
vicepreşedintelui Consiliului Judetean Timis, constatând următoarele: 
   Au fost făcute următoarele propuneri de candidaţi pentru funcţia de Vicepreşedinte 
al Consiliului Judetean Timis:        Domnul  ZANFIR FLORIAN 
   ~ Număr consilieri judeţeni prezenţi la şedinţă - 37            

După numărarea voturilor Comisia constata următoarele rezultate:Rezultate 
obţinute de candidatul dl. ZANFIR FLORIAN  
    ~ Număr consilieri judeţeni care au votat   - 20                   
       Din care:     
                    ~ Total voturi valabile   - 20                                   
                    ~ Total voturi anulate   - 17                                    
    ~ Total voturi DA pentru     - 20                                            
    ~ Total voturi NU împotriva    - 0                                        
    ~ Total abţineri       - 0                                                            

In consecinţă, având în vedere voturile exprimate şi faptul că pentru alegerea 
vicepreşedintelui Consiliului Judetean Timis este nevoie de votul majorităţii 
consilierilor judeţeni în funcţie - conform art. 101 alin. 2 din Legea nr. 215/2001 a 
Administraţiei Publice Locale – Comisia de validare constată că domnul  ZANFIR 
FLORIAN a fost ales in funcţia de vicepreşedinte al Consiliului Judetean Timis cu 20 
voturi pentru, 0 voturi împotriva si 0 abţineri. 
           Semnează  membrii Comisiei de validare.  Încheiat azi 06.06.2014  in 
Timisoara. 

 

Domnul preşedinte Titu Bojin 
Mulţumesc domnului preşedinte Adrian Negoiţă şi felicitări domnului Zanfir 

Florian pentru alegerea domniei sale în funcţia de vicepreşedinte al Consiliului 
Judeţean Timiş.  

Vă promit că vom avea o colaborare mult mai bună decât cea pe care am avut-
o până acum şi trebuie să vă spun că apreciez faptul că  reprezentanţii PP-DD nu au 
plecat nicicând. La fel am făcut şi noi. Cei care au părăsit guvernarea au fost colegii 
din PNL. Acordul lor pentru fuziune cu PD- L şi dorinţa de a pleca de la guvernare a 
dus la cea ce s-a întâmplat în Timiş.  
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Eu nu am făcut nici un fel de atac, nici la alianţă şi nici la persoană. Îmi doresc 
să colaborăm în continuare cu PNL şi PD-L pentru interesele cetăţenilor judeţului 
Timiş. Vreau să ştie, însă, că asemenea mod de colaborare în judeţul Timiş nu îşi are 
locul. În Timiş este leagănul înţelegerii dintre cetăţeni, naţiuni, minorităţi, majorităţi 
pentru că în Timişoara a început revoluţia pentru democraţie şi nu pentru anarhie sau 
demonstraţii.  

Când ei vor avea o nouă majoritate vor putea proceda la fel. Până atunci 
consider că trebuie să respectăm votul cetăţenilor şi să ne privim cu responsabilitate. 
Dacă domnul Nicolae Robu, de mai bine de 4 luni, în toată presa din Timişoara şi nu 
numai, face tot felul de afirmaţii la adresa Partidului Social Democrat, la adresa 
colegilor din PSD, la adresa mea personală, vă rog să constataţi că până în acest 
moment eu nu am spus nimic. Nici chiar azi nu vreau să intru în declaraţii 
contradictorii cu domnul Robu. Domnia sa ar trebui să mai înveţe mai multă politică 
pentru că nu întotdeauna unde este şcoală multă este şi multă minte. În politică 
trebuie să accepţi că ai fost desemnat de oameni pe care trebuie să-i poţi privi în ochi 
respectând ce ai promis.  

Nu vreau ca aici, la consiliul local sau în alt consiliu local să existe situaţii în 
care realizarea proiectelor să fie împiedicată.  Sunt convins că dacă domnul Robu era 
un conducător cu puţină experienţă s-ar fi gândit că în judeţul Timiş relaţia PSD cu 
PNL, chiar şi cu PNŢCD când aceştia au fost la guvernare, ar fi putut să funcţioneze 
fără probleme.  

Eu le mulţumesc colegilor de la PP-DD pentru că au rămas constanţi. Ei nu au 
venit acum la guvernare ci au fost încă din prima zi alături de noi. PNL este cel care a 
decis să părăsească guvernarea.  

Îi mulţumesc domnului Marian Vasile pentru modul în care am colaborat până 
în prezent. Nu ştiu dacă este corect ca acest raport de 12 pagini să fie atribuit doar 
domnului Marian Vasile pentru că in spatele activităţii sale stă munca multor oameni, 
colegi din aparatul de specialitate care alături de domnia sa şi-au adus aportul la 
realizarea tuturor activităţilor. Nu numai alături de domnia sa ci şi lângă noi stau mereu 
o armată de oameni ce sunt plătiţi din banii contribuabililor să  ne sprijine şi să ne 
ajute să realizăm tot ce ne-am propus în sprijinul şi pentru cetăţeni. Până acum l-au 
ajutat pe domnul Marian Vasile, iar de-acum în colo îl vor ajuta pe domnul Zanfir 
Florian şi lucrurile vor merge în continuare la fel de bine.  

Modul distructiv al domnului Robu, în mod special, nu are ce căuta în politică. 
Eu întind o mână din nou celor de la PNL să vină alături de noi, să continuăm 
proiectele începute. Chiar dacă nu au vicepreşedinte sunt foarte multe comune care 
au primari şi viceprimari de culori politice diferite şi nu cred că acest lucru îi împiedică 
să colaboreze în continuare.  

Nu cred că se întâmplă nimic nou dacă PNL nu au vicepreşedinte sau 
viceprimar şi cei de la PP-DD au aceleaşi drepturi. Opţiunile sau simpatiile declarate 
de domnul Robu după ce nu a reuşit să se pună de acord  cu cei de la PNŢCD, după 
ce chiar ei au început acest circ, în sensul schimbării şi al creării unei majorităţi, acum 
vin şi spun că nu mai sunt buni cei de la PP-DD şi PNŢCD pentru că sunt prieteni cu 
ruşi, iar cei care ne-au votat pe domnul Robu şi pe mine, de altfel,  în campania 
electorală sunt ciuma lor.   

Cred că trebuie să-şi retragă cuvintele în mod public. Sunt convins că domnia 
sa pricepe acest lucru mai ales că, din câte am înţeles, domnia sa a fost şi amendat 
pentru asemenea declaraţii.  

Considerând că trebuie să respectăm promisiunile făcute cetăţenilor în 
campania electorală, îl felicit, din nou, pe domnul Zanfir Florian şi sunt convins ca 
fiecare dintre dumneavoastră veţi face acest lucru. Domnia sa are un CV impresionant 
şi dacă vă uitaţi veţi observa că a fost director la Regia de Transport Timişoara, este 
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un om integru cu o bună pregătire profesională, are o familie frumoasă şi sunt convins 
că toţi colegii chiar şi cei de la PNL şi PD-L vom avea o bună colaborare în acest 
sens.  

Cred că plecarea lor din sală a fost bine gândită pentru că  o bună parte din 
colegii din PNL şi PD-L ar fi votat cu noi. Strategia de a părăsi sala este una care a dat 
roade de multe ori însă ei nu s-au gândit că noi vom fi solidari şi corecţi pentru a duce 
la bun sfârşit ceea ce am pornit în proiectul pe care îl vom duce la capăt în cei doi ani 
cât mai avem din acest mandat.  

Chiar dacă în anumite momente am fost uneori puţin mai acid în discuţii vă rog 
să fiţi convinşi că şi de acum înainte voi fi la fel pentru că trebuie să existe o disciplină 
serioasă între noi. Suntem 20 de consilieri care trebuie să ajungem la un numitor 
comun  să discutăm înainte şi nu la vot sau după.  

Înainte de a încheia aş vrea ca în numele dumneavoastră să-mi permiteţi să-i 
transmit urările noastre sincere de La mulţi ani şi multă sănătate domnului 
vicepreşedinte Călin Dobra. Domnia sa astăzi îşi serbează ziua de naştere,  iar noi îi 
transmitem toate urările  noastre  de  bine şi sănătate, multe bucurii şi realizări 
frumoase. Putem spune că i-am făcut un cadou, i-am adus un nou vicepreşedinte.  

În continuare, rog pe domnul Zanfir Florian să depună jurământul în calitate de 
vicepreşedinte al Consiliului Judeţean Timiş.  

 
Domnul vicepreşedinte Zanfir Florian 

          “Jur să respect Constituţia şi legile ţării şi să fac, cu bună – credinţă, tot ceea ce 
stă în puterile şi priceperea mea pentru binele locuitorilor judeţului Timiş. Aşa să-mi 
ajute Dumnezeu !“        
 

Domnul preşedinte Titu Bojin 
 În continuare dau cuvântul domnului consilier judeţean Juravle Petru.  
 
 Domnul consilier judeţean Juravle Petru 
           Domnule preşedinte, vă rog să-mi permiteţi să-l felicit pe colegul meu domnul 
Zanfir Florian şi îi doresc să facă tot ce este nevoie pentru binele judeţului Timiş, 
pentru ca judeţul nostru să progreseze şi să ajungă la fel cum sunt alte judeţe mari din 
ţară.  
 Anunţ electoratul PP-DD Timiş că avem un vicepreşedinte la consiliul judeţean. 
Poate că Dumnezeu aşa a vrut. Am pierdut un deputat dar am câştigat un 
vicepreşedinte. Din punctul nostru de vedere, al organizaţiei PP-DD Timiş şi a 
electoratului nostru, că un preşedinte la consiliul judeţean este mult mai valoros decât 
mai mulţi deputaţi şi senatori în Parlamentul României. Asigur cetăţenii judeţului Timiş 
că toţi consilierii judeţeni PP-DD vor face tot posibilul pentru o administraţie corectă, 
iar acolo unde vor înţelege că nu este ceva în ordine, dacă va fi nevoie, vom sancţiona 
ca atare.  Vă mulţumesc! 
 
 Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Invit pe domnul Zanfir Florian să ocupe scaunul de vicepreşedinte şi să ne 
spună câteva cuvinte.  Sper să nu vă supăraţi că îl iau din mijlocul dumneavoastră şi îl 
aduc mai aproape de mine.  
 

Domnul vicepreşedinte Zanfir Florian 
Vreau să vă mulţumesc, în primul rând, pentru votul de încredere acordat. Chiar 

dacă nu sunt în sală colegii de la PNL şi PD-L, ştiind că este un vot politic, vreau să le 
mulţumesc şi lor.  
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Ţin să vă asigur că în noua mea poziţie voi face tot ce este posibil să 
promovăm şi să urmărim finalizarea proiectelor necesare judeţului Timiş. Chiar şi 
pentru că sunt un politician nou, voi încerca să vin cu un suflu nou între 
dumneavoastră.  

Cred că prea multe cuvinte nu îşi au rostul acum. De aceea vă mulţumesc încă 
o dată pentru încrederea acordată.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Vă mulţumim şi noi domnule vicepreşedinte.  
Dacă mai sunt alte discuţii? Dacă nu, domnul secretar al judeţului Timiş va 

finaliza toate documentele necesare în acest sens şi lucrurile vor intra în normal.  
Pentru că ne aflăm în apropierea sărbătorilor de Rusalii vă doresc tuturor multă 

sănătate şi un week-end prelungit cât mai bun.  Luni suntem liberi şi cred că merităm 
o pauză după atâtea frământări şi evenimente politice care au avut loc în ultima 
vreme.  
                                                                      

Dată fiind epuizarea ordinei de zi, declar închise lucrările şedinţei extraordinare 
a Consiliului Judeţean Timis.  

 
 
 
 
 
 
PREŞEDINTE,     SECRETAR AL JUDEŢULUI TIMIŞ, 

              Titu  BOJIN                                     Ioan Dănuţ Ardelean 
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